

# H 1-15

[nu.h1-15@risvollan.no](mailto:nu.h1-15@risvollan.no)

636 / 510H15  
K: HHK-LP  
Skjott-MU

## Referat

Møte nr. 17-06	Tid: 18. sept 2017 kl. 20.30	Sted: Hos Nina
----------------	------------------------------	----------------

Navn	Verv	Deltatt
Inger Johansen	Leder	X
Guro Osvoll	Sekretær	X
Nina Sandstad	Medlem	X
Bård Nagelsett	Medlem	X

Aktiviteter siden sist:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
17/20	<b>Sommerfest 9-15:</b> Normalt oppmøte (ca. 30 stk) og koselig fest.		

Kommende aktiviteter:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
17/31	<b>Nabonytt nr 3</b> Ting som må med: minidugnad, juletretenning, "retningslinjer" for oppussingsbråk, garasjesaken, maling,	<b>Guro og Inger</b>	
17/32	<b>Minidugnad?</b> Begge tun på ta en liten minidugnad. Begge tun har en benk som trenger litt reparering, og på leikeplassen ved 9-15 er det mye viltvoksende buskas som må fjernes.	<b>Nina og Bård på 1-7, Guro og Inger på 9-15</b>	
17/33	<b>Juletretenning</b> Inger tar kontakt med Kristian på H2 for planlegging av felles juletretenning.	<b>Inger</b>	

Oppfølgingssaker:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
17/08	<b>Nye naboer</b> Nye naboer som ikke har fått velkomst: Stian Backe i 11 D og Anette Lund og Ola Jermstad i 15 F (01.09.17)	<b>Inger</b>	
17/26	<b>Ny gressklipper</b> Venter på at Bård skal lage og henge opp bruksanvisning.	<b>Bård</b>	
17/27	<b>Bruk av grusbanen i Blaklihøgda</b> Inger sender spørsmål om hvordan dette henger sammen med planlagt oppgradering av garasjerekkene.	<b>Inger</b>	
17/28	<b>Søppel på aktivitetstunet og i Stordalen</b> Vaktmesterene har sagt de skal se på det. Vi venter og ser.		
17/29	<b>For høyt postkassestativ</b> Nina finner ut hva som kan gjøres med dette.	<b>Nina</b>	
17/30	<b>Kompensasjon for møtekostnader</b> Nina får et universalgavekort på slutten av året som	<b>Inger</b>	

	kompensasjon for NU-møtene hos henne.		
17/21	<b>Bepplantningsplanen (og arb ml H 9 og H11)</b> Vi har ikke hørt mer om hva som skjer her. Vi regner med det kommer info på fellesmøtet mellom styret og KU neste uke.	Inger	
14/04	<b>Garasjesaken</b> Vi venter. Vi skriver en liten snutt i Nabonytt, for vi vet mange lurur på om det skjer noe.		
17/23	<b>Sandkassen</b> Inger har vært i kontakt med administrasjonen om at sandkassen trenger høyere kanter og ny sand. Vi har ikke hørt noe mer.		

#### Nye saker:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
17/34	<b>Oppussingsbråk</b> Det er mye oppussing i feltet, og etter klaging på oppussingsbråk på Facebook-sida vår, tenkte vi å prøve å få innspill fra naboene til å lage noen retningslinjer eller oppfordringer om når det er ok med oppussingsbråk som boring/pigging i betong og tilsvarende.	Inger	
17/35	<b>Framdriftsplan på malingsarbeid</b> 1-17 melder seg frivillig til å bli malt sist, når turen til H-feltet kommer.		

#### Saker fra styret/administrasjonen

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist

#### Økonomi:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
	Ingen store endringer siden sist.		

#### Neste møte: